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Zápis z jednání výboru MAS Podhostýnska, z. s. 

 

 

Místo konání: Kancelář MAS Bystřice p. H. Termín konání: 29. 11. 2018 

Začátek jednání: 09:00 hod Konec jednání: 10.00 hod 

Jednání vedl: Ing. Antonín Zlámal Zapsal: Ing. Lukáš Slovák 

 

Ověřovací doložka 

Zpracoval: Ing. Lukáš Slovák Podpis:  

Ověřil: Jiří Ott Podpis:   

Ověřil: Michal Sedlář Podpis:  

 

Zúčastnění – viz. prezenční listina 

 

Program jednání: 

 Téma jednání: 

1.  Úvod 

2.  Určení zapisovatele, ověřovatelů, kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu 

3.  Schválení výběru projektů k realizaci - výzva IROP Hasičské vybavení 

4.  Schválení výběru projektů k realizaci – přebodované projekty PRV  

5.  Příprava Členské schůze MASP 

6.  Různé 

7.  Závěr 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 

Zpracoval:  Datum zpracování: 

Ing. Lukáš Slovák   
 

Strana 2 (celkem 3) 29. 11. 2018 

 

 

 

 

Zápis obsahu jednání: 

 Téma jednání: Předložil: 

1.  Úvod - p. Zlámal zahájil jednání a uvítal přítomné. Dále p. Zlámal představil 
jednotlivé body jednání. 

p. Zlámal 

2.  
Určení zapisovatele, ověřovatelů, kontrola usnášeníschopnosti, schválení 
programu - Jako zapisovatel byl určen p. Slovák. Po kontrole 
usnášeníschopnosti p. Zlámal konstatoval, že je výbor usnášeníschopný 
(přítomní členové: viz. prezenční listina); ověřovateli zápisu byli zvoleni p. Ott 
a p. Sedlář. Program jednání byl jednohlasně schválen. 

p. Zlámal 

3.  Schválení výběru projektů k realizaci - výzva IROP Hasičské vybavení: 
p. Horáček seznámil přítomné s projekty podanými do výzvy IROP 
Hasičské vybavení, s průběhem jednání hodnotící a výběrové komise. 
 
Projekt JSDH Bystřice pod Hostýnem - modernizace jednotky získal v rámci 
věcného hodnocení 50 bodů a byl výběrovou komisí doporučen k podpoře jako 
první v pořadí – Výbor MASP hlasoval o schválení tohoto projektu k podpoře na 
prvním místě v pořadí  - 4 hlasy pro, 0 hlasů proti, 0 hlasu se zdrželo – p. Ott při 
hlasování opustil místnost, aby nedošlo ke střetu zájmu. 
 
Projekt Stavební úpravy objektu hasičské zbrojnice v Bystřici pod Hostýnem 
získal v rámci věcného hodnocení 45 bodů a byl výběrovou komisí doporučen 
k podpoře jako druhý až třetí v pořadí – Výbor MASP hlasoval o schválení tohoto 
projektu k podpoře jako druhý až třetí v pořadí - 4 hlasy pro, 0 hlasů proti, 0 hlasu 
se zdrželo – p. Ott při hlasování opustil místnost, aby nedošlo ke střetu zájmu. 
 
Projekt Nákup vybavení pro jednotku SDH Loukov získal v rámci věcného 
hodnocení 45 bodů a byl výběrovou komisí doporučen k podpoře jako druhý až 
třetí v pořadí – Výbor MASP hlasoval o schválení tohoto projektu k podpoře jako 
druhý až třetí v pořadí  - 4 hlasy pro, 0 hlasů proti, 0 hlasu se zdrželo – p. Zlámal 
při hlasování opustil místnost, aby nedošlo ke střetu zájmu. 
 
Projekt Nákup vybavení pro jednotku SDH Loukov získal v rámci věcného 
hodnocení 45 bodů a byl výběrovou komisí doporučen k podpoře jako druhý až 
třetí v pořadí – Výbor MASP hlasoval o schválení tohoto projektu k podpoře jako  
čtvrtý až pátý v pořadí - 4 hlasy pro, 0 hlasů proti, 0 hlasu se zdrželo – p. Sedlař 
při hlasování opustil místnost, aby nedošlo ke střetu zájmu. 
 
Projekt Vybavení pro extrémní situace JSDH Hošťálková získal v rámci věcného 
hodnocení 35 bodů a byl výběrovou komisí doporučen k podpoře jako čtvrtý až 
pátý v pořadí – Výbor MASP hlasoval o schválení tohoto projektu k podpoře jako  
čtvrtý až pátý v pořadí - 5 hlasy pro, 0 hlasů proti, 0 hlasu se zdrželo. 
 
 

p. Horáček 

 

4.  
Schválení výběru projektů k realizaci – přebodované projekty PRV  
 
P. Horáček a p. Šarman podali výboru informaci o přebodování projektů v rámci 
PRV. Přebodována byla žádost p. Ondruška – Stroje na údržbu luk a pastvin (40 
bodů) a žádost p. Doláka – Válení polí a luk (45 bodů). Výbor MAS vzal toto 
přebodování na vědomí a nadále zmiňované projekty doporučuje k podpoře 5 
hlasy pro, 0 hlasů proti, 0 hlasu se zdrželo. 
 
 
 

p. Horáček 

p. Šarman 
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5.  Příprava Členské schůze MASP: 
 
Pro připravovanou volbu členů výboru MAS pro další funkční období 
navrhne stávající výbor tyto členy: p. Ott – Bystřice p. Host. (bude 
potvrzeno před schůzí), p. Fojtů – Matice Svatohostýnská, p. Šarman – 
Solisko, p. Grygar – Křídlo Rusava, p. Zlámal – obec Loukov, p. Sedlař 
– JSDH Chvalčov, zástupce obce Osičko (bude upřesněno). Před volbou 
bude možno navrhnout další členy výboru z pléna.  
 
P. Šarman informoval přítomné o členech výběrové a hodnotící komise, 
kteří nechtějí pokračovat v práci členů komise. Jako možní náhradníci 
byli navrženi p. Malének a p. Výlet, další návrhy bude možno přijímat 
přímo na členské schůzi.  
 
P. Šarman informoval přítomné o nových uchazečích o členství v MAS – 
p. Nezdařilík chce vstoupit do MAS jako zemědělec.  
 

p. Zlámal 

p. Šarman 

6.  Různé 
 
V rámci bodu různé byla zdůrazněna nutnost propagace činnosti 
MASP, jak na stránkách MAS, tak i ve zpravodajích obcí v regionu a 
také v tisku. Byl také vznesen požadavek na vytvoření facebookové 
stránky MAS Podhostýnska. 
 
Dále byl nadnesen problém získávání prostředků pro dovybavení ZUŠ 
Bystřice pod Hostýnem.  

 

7.  Závěr – p. Zlámal poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání p. Zlámal 

 

Zpracoval: 

Zpracoval:  Ing. Lukáš Slovák Podpis:  

 


